什麼是電子學校註冊證明書?

What is the e-Certificate of Registration of a School?

由2024年7月1日開始,教育局簽發的學校註冊證 明書,會採用由數碼簽署及備有「認證易」的電 子版本。每張電子證明書上都印有一個二維碼, 方便市民核實學校的註冊狀況及註冊資料。

Starting from 1 July 2024, the Education Bureau (EDB) will issue the e-Certificate of Registration of a School once approved. Each e-Certificate will be digitally signed and contain a QR code to facilitate the public to verify the school's registration status and related information.





如何驗證電子學校註冊證明書?

How to verify the e-Certificate of Registration of a School?



進入「認證易」網站 Access the "e-Proof" website



https://www.eproof.gov.hk

掃描二維碼 Scan the QR code





掃描二維碼以認證電子證照。 Scan the QR code to verify the authenticity of the e-proof documents.



認證結果 Verification results

▲ 已過期 Expired

此電子證照由教育局發出 This e-Proof document is issued by FDUCATION BUREAU

- ✓ 沒有被篡改 has not been tampered with
- ✓ 沒有被註銷 has not been revoked

黃色: 已過期 Yellow: Expired

! 已被註銷 Revoked

此電子證照由教育局發出 This e-Proof document is issued by **FDUCATION BUREAU**

沒有被篡改 has not been tampered with

⚠ 無效的電子證照 Invalid e-Proof document

此電子證照無效。

This e-Proof document is invalid

紅色: 牌照無效 Red: Invalid

✓ 已認證 Verified

此電子證照由教育局發出 This e-Proof document is issued by **EDUCATION BUREAU**

- ✓ 沒有被篡改 has not been tampered with
- ✓ 仍在有效期內 has not been expired
- ✓ 沒有被註銷 has not been revoked

綠色: 已認證 Green: Verified

If the result is "Verified", school number, name and address will be displayed. The school's e-Certificate will also be displayed once you scroll down.



如結果為「已認證」

會展示學校編號、校名

可查看該校的電子證明

及地址。如向下捲動

小貼士:記得核對手機上 顯示的校名及地址,是否 與要報讀的學校相同啊。

Tip: Remember to check whether the school name and address shown on the smartphone is the same as the one you wish to enroll in.





如何申請電子學校註冊證明書?

How to apply for an e-Certificate of School Registration?

由2024年7月1日開始,教育局會為新註冊學校 簽發電子學校註冊證明書。同時,**教育局會分** 階段為已註冊學校更換電子學校註冊證明書, 學校無需申請。有關詳情,可瀏覽教育局「雷 子學校註冊證明書」網頁。

Starting from 1 July 2024, the EDB will issue the e-Certificates to newly registered schools. And the EDB will provide e-Certificates for registered schools in phases to replace their paper certificates. No application is required. For details, please visit the website of 'Electronic School Registration Certificate' of the EDB.

學校怎樣收到電子學校 註冊證明書?

How does the school receive the electronic school registration certificate?



,適用於非系統用戶。 For non-SMM user.

School Messaging Module

學校註冊電子證明書

E-Certificate of School Registration

做個精明消費者,唔想 錯誤報讀未計冊學校… Be a smart consumer and not to enroll in unregistered schools...



簡單方便 Simple and Convenient



保障利益 Protect our Interests

欲知電子學校註冊證明書的詳情, 請掃描二維碼以瀏覽教育局的相關網頁。

For details of the e-School Registration Certificate, please scan the QR code to visit the EDB's relevant website.



https://www.edb.gov.hk/tc/sch-admin/sch-registration/ about-sch-registration/e_licensing.html

查詢電話 Telephone: 2186 6420 電郵 Email: sr@edb.gov.hk

學校註冊 電子證明書

School Registration Electronic Certificate





中華人民共和國香港特別行政區政府

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China